

Title (en)

Hanger with clamps for trousers and skirts.

Title (de)

Kleiderbügel mit Klammern für Hosen und Röcke.

Title (fr)

Cintre à pinces pour pantalons et jupes.

Publication

EP 0454159 A2 19911030 (DE)

Application

EP 91106832 A 19910426

Priority

DE 9004752 U 19900426

Abstract (en)

The hanger exhibits a rod (1) with flattened cross section, in the centre of which a hanging hook (2) projects upwards, clamps (3) opening downwards, which each exhibit two clamp jaws (4) each with two openings (6) to carry the clamp jaws (4) on the rod (1), and a spring (7) which holds the clamp jaws (4) closed. The openings (6) have concave limit stops (11) at the top and bottom and convex limit stops (12) at the sides, the clearance of the concave limit stops (11) corresponding to the longer transverse dimension of the rod (1) and the clearance of the convex limit stops (12) at the sides corresponding to the smaller transverse dimension of the rod (1) in each case with the slight play required for free movement. The openings (6) of the two clamp jaws (4) are equal. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Kleiderbügel weist eine Stange (1) von abgeflachtem Querschnitt, in deren Mitte ein Aufhängehaken (2) nach oben absteht, sich nach unten öffnende Klammern (3), die jeweils zwei Klammerbacken (4) mit jeweils zwei Öffnungen (6) zur Lagerung der Klammerbacken (4) auf der Stange (1) aufweisen, und eine Feder (7), die die Klammerbacken (4) geschlossen hält, auf. Die Öffnungen (6) haben oben und unten konkave Begrenzungen (11) und seitlich konvexe Begrenzungen (12), wobei der Abstand der konkaven Begrenzungen (11) der längeren Querabmessung und der Abstand der seitlichen, konvexen Begrenzungen (12) der kleineren Querabmessung der Stange (1) mit jeweils dem für die freie Beweglichkeit erforderlichen geringen Spiel entsprechen. Die Öffnungen (6) der beiden Klammerbacken (4) sind gleich. <IMAGE>

IPC 1-7

A47G 25/48

IPC 8 full level

A47G 25/48 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 25/485 (2013.01)

Cited by

DE9210451U1; DE9300473U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0454159 A2 19911030; EP 0454159 A3 19930310; EP 0454159 B1 19950705; AT E124610 T1 19950715; DE 59105902 D1 19950810;
DE 9004752 U1 19901220; ES 2077105 T3 19951116

DOCDB simple family (application)

EP 91106832 A 19910426; AT 91106832 T 19910426; DE 59105902 T 19910426; DE 9004752 U 19900426; ES 91106832 T 19910426